
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 18. 11. 2015 

Přítomni: JUDr. Molnár Karel, Vendlová Božena, Ing. Kubík Zdeněk, Vladyka Pavel  

Omluveni: Hladíková Pavlína, Matuška Daniel, Šimon Jaroslav, Křapka Petr, Šrámek Jiří, 

Nepřítomni: Kováčiný Pavel 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR.  

2. Ing. Martin Tichý 

    Informace o řešení podnětů z dokumentu komise pro rozvoj sídlišť týkající se 

veřejných prostor sídlišť. 

   Tento týden bude provedeno aktuální prověření skutečného stavu, protože 

některé podněty již byly řešeny v rámci průběžného mapování závad. 

   Požadavek na opravu drobných závad firmou AVE bude stanoven do konce 

listopadu 2015. 

Jednotlivé podněty: 

- Podemletý chodník Jateční 797 - bude objednáno dosypání a zhutnění zeminou. 

- Prasklá a propadlá chodníková deska Prokopa Velikého 356 - bude objednáno 

odříznutí prasklé desky a vyspravení živičnou směsí. 

- Popraskaný asfalt, výtluky chodník mezi Žižkova - Roháčova - bude objednáno 

vyspravení výtluků. 

- Vyšlapané cestičky Kostnická - bude provedeno místní šetření a v případně 

naplánováno zhotovení zpevněných chodníků v příštím roce. 

- Betonové chodníky za domem Jateční 691 - 695 - bude poptáno ocenění nových 

chodníků ze zámkové dlažby a dle možností rozpočtu případně naplánováno jejich 

zhotovení. 

- stezka k EKO vodě Vávrova 395 - bude poptáno ocenění nových chodníků ze 

zámkové dlažby a případně naplánováno jejich zhotovení dle možností rozpočtu 

2016. 

- oprava chodníků Funkeho 913 - bude objednána oprava živicí v souhrnném 

hlášení závad na AVE. 

- stav chodníků Rimavské Soboty a Funkeho - je řešeno v rámci projektu 

Revitalizace sídlišť 2. etapa. 

- výtluky komunikací Rimavské Soboty - bude objednáno vyspravení výtluků. 

- lavička sídliště U Jána- bude objednáno v pravidelném týdenním zadávání oprav 



na mobiliáři dne 4.11.2015. 

- odp. koš U Jána- podnět na výměnu původního betonového- objednáno e-mailem 

u AVE dne 27.10.2015. 

- stání kontejnerů na separovaný odpad na trávníku v ulici Rim. Soboty- bude 

řešeno příští rok v rámci nového projektu na další podzemní kontejnery.  

- hřiště u Penny Marketu -rekonstrukce je v plánu jako součást 3. etapy revitalizace 

sídlištních ploch. 

- podněty na dva pařezy v zeleni v rámci projektu Rim. Soboty + rezavějící jehličnaté 

stromy U Jána- předáno na OŽPZ e-mailem k řešení. 

3. Ing. Zdeněk Kubík 

   Zpráva o stavu sídliště na Zálabí, viz příloha č.1  

4. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 2. 12. 2015 od 16:30. 

 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


